
Přání Vánoční a do roku 2015

      Opět se nám překlopil rok a před námi jsou nejkrásnější svátky roku,
svátky vánoční. Tyto svátky mají být svátky klidu, pohody a štěstí. Takové
by mělo  být  i  období  před svátky.  Nedopusťme,  aby  jsme ze  svátků
udělali  komerci, abychom nepodléhali davovému šílenství v nakupování
nevhodných a zbytečných dárků. Vraťme se do období, kdy nebylo všeho
jako nyní, kdy na nás útočí reklamy, televize, rádia a internet, kteří nás
přesvědčují v tom, abychom bez rozmyslu nakupovali to co nám nabízejí,
vetšinou  pak  toho  co  se  nepodařilo  prodat  dříve,  navíc  co  vůbec
nepotřebujeme.  Úkolem vánoc  nejsou  hromady  dárků,  přeplněné  stoly
jídlem, hromadění stresu z úklidu (ruku na srdce, opravdu máme doma
takovou  špínu  a  nepořádek,  že  musíme  před  vánoci  bláznit,  nepostačí
běžný úklid?). Vždyť  hlavním posláním vánoc je klid,  rodinná pohoda,
chvilky  strávené  s  našimi  nejdražšími.  V  dnešní  době,  kdy  prakticky
všichni  mají  vše  co  potřebují,  postačí  drobný  dárek,  kterým  uděláme
druhému radost, kterým dáme najevo našim nejbližším, že je máme rádi,
že nám na nich záleží. Užívejme si chvilek strávených společně. Nikdy
nevíme, zda i za rok se sejdeme v takovém počtu a složení jako letos. 
       Dovolte, abych nám všem popřál v roce 2015 štěstí, zdraví, hodně
úspěchů, méně závisti, zlo ať vyženeme ze svých domovů a okolí, přejme
úspěch a žijme a chovejme se tak, abychom se nemuseli stydět. Nenechme
se ovlivnit hlupáky, závistivci a zlými lidmi. Ti myslí pouze na své blaho a
na to, jak jiným ublížit. Užívejme obyčejného selského rozumu. Važme si,
že máme to štěstí, že žijeme právě v Evropě a právě ve svobodné České
republice. Pamatujme, že je to naše rodná zem, která nás má ráda a mějme
i my ji rádi. Nedopusťme, aby nám ji někdo v budoucnu chtěl vzít. Buďme
hrdí, že jsme Češi, neptejme se co může udělat republika pro nás, ale co
my můžeme udělat pro ni.
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